
聖荷西基督徒會堂主日停車和交通指引 
 

   主日聚會時，請使用教會所提供的三個主要停車場： 
1. 教會內的停車場 （1 區） 
2. 教會旁邊的 Atherton Professional Center 和 Union Bank 的

停車場（2 區） 
3. 教會正對面在 Saratoga Avenue 路上的 Pinn Brothers 停車場 

（3 區）(請參考下圖)。 

     

1. 教會內的停車場（1 區），在主日聚會時車位是提供給下列情況： 
（1）新朋友或訪客                                                             
（2）車上有 70 歲以上的長者或使用輪椅或行動不便者                                 
（3）車上有使用 car seat 的年幼兒童，並且只有一個成人者                               
（4）車上有兩歲以下的年幼兒童 
                                                 

2. 交通車的服務時間是 9 : 00AM – 1 : 00PM。往返教會和 Pinn 
Brothers 停車場（3 區）之間時，請務必搭乘交通車，絕對不要
自行穿越 Saratoga Avenue!  
從教會到 Pinn Brothers 停車場（3 區）的路線如下： 從教會出
口右轉進入 Saratoga Avenue，在安全情況下換到最左側車道，
在第一個左轉出口迴轉，前行約 150 呎後右轉進入位於教會正對
面的 Pinn Brothers 停車場（停車場入口有 CCIC 停車標示）。 
                          

3. 主日聚會期間，請不要把車停放在下列地點：(1)Westgate Mall

及餐廳的顧客停車場，(2)教會後面的 Southwood Drive 街道上，
(3)Atherton Avenue 街道上，(4)銀行前面 Saratoga Avenue 的街
道上。請避免違規停車，謝謝大家合作！    
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Chinese Church in Christ Sunday Parking Guidelines 
 

The church has three main parking lots for your use on Sundays 
1. Inside the CCIC building (Zone 1) 
2. Union Bank and Atherton Professional parking lot, which is next to the   

CCIC building (Zone 2) 
3. Pinn Brothers parking lot, which is right across Saratoga Avenue  
  (Zone 3) 

 

CCIC Parking Lot is primarily reserved for: visitors, speakers, seniors 
(age 70+), handicapped, cars with car seat and only one adult and 
infants/children (age <2). 
 
Parking at Pinn Brothers: 
You are encouraged to park your cars at Pinn Brothers' parking lot across 
Saratoga Ave. There is a shuttle between this location and CCIC. The 
shuttle runs from 9:00am to 1:00pm. Please take the shuttle to cross 
Saratoga Ave. Do NOT jaywalk across the street - it is very dangerous. 
Driving to Pinn Brothers parking lot, at Saratoga Ave. make U-turn at 
Country Lane, drives about 150 feet, there is a sign reads “CCIC Parking”, 
then enter the parking lot, shuttle bus will take you to CCIC. 
 
Do NOT park at these locations: 
1. Westgate mall and restaurant.  
2. Streets: Do not park your car on the streets around the CCIC building 
and residential area (Southwood Dr., Atherton Ave., and Saratoga Ave. in 
front of Union Bank) 3. Orange cones: Please don't park on the slot with a 
orange cone, and don't move the orange cone by yourself. 
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